
Protokół 

z posiedzenia Komisji Regulaminowej Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 20 marca 2015r. 

Obecni na posiedzeniu – zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia diet sołtysom i 
przewodniczącym  rad osiedlowych.

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  nr XXXVIII/232/13 
Rady Miejskiej w Barczewie z 25 lutego 2013r. w sprawie przyznania
pierwszeństwa do nabycia nieruchomości stanowiących w całości 
przedmiot najmu lub dzierżawy wraz z gruntem.

3. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, 
stanowiącej własność Gminy Barczewo.

4. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji 
Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Olsztynie 
nieruchomości.

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie Herbu 
Barczewa.

6. Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania w domu pomocy społecznej , zakładzie karnym i 
zakładzie opieki zdrowotnej.

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Barczewo 
(regulamin pracy Rady Miejskiej).

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr V/34/07 Rady 
Miejskiej w Barczewie z dnia 15 stycznia 2007r. w sprawie zasad 
przyznawania i wysokości diet przysługującym radnym Rady 
Miejskiej w Barczewie oraz w sprawie ustalenia zasad zwrotu 
kosztów podróży służbowych przysługujących radnemu.

9. Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego.

10.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi 
Olsztyńskiemu z siedzibą w Olsztynie.

11.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Barczewo pod trasę 



dwutorowej linii elektroenergetycznej 400KV Olsztyn-Mątki-
Ostrołęka w części obrębów geodezyjnych Nikielkowo, Wójtowo, 
Skajboty, Jedzbark i Klucznik – wraz z przegłosowaniem uwag.

12.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Barczewo pod trasę 
dwutorowej linii elektroenergetycznej 400KV Olsztyn-Mątki-
Ostrołęka w części obrębów geodezyjnych Nikielkowo,Wójtowo, 
Skajboty – wraz z przegłosowaniem.

Ad.1. 

Od 1 kwietnia 2015r. planuje się podwyższenie diety sołtysom, przewodniczącym
rad osiedlowych do kwoty 300zł brutto. Dieta stanowi rekompensatę kosztów 
czynności związanych z wykonywaniem funkcji sołtysa lub przewodniczącego 
osiedla oraz rekompensatę czasu poświęconego na udział w sesjach Rady, 
spotkaniach organizowanych przez Burmistrza, zebraniach sołeckich lub 
osiedlowych, kosztów służbowych rozmów telefonicznych, dostępu do internetu.

W posiedzeniu  uczestniczyła Pani Balbina Buras – sołtys sołectwa Radosty, która
stwierdziła, iż dieta przysługuje za pełnienie funkcji sołtysa, który pracuje 
społecznie na rzecz swojego sołectwa ( w tej sprawie jest wyrok sądu). Rada 
może przyznać dietę ale nie może uzależniać jej wypłaty od obecności na sesji 
Rady bądź spotkaniach z Burmistrzem. 

Przewodniczący zobowiązał Sekretarza Urzędu do konsultacji tej uchwały z 
prawnikiem , czy zapis § 2 i 3 jest w tej sytuacji poprawny.

Ad.2

Omówiono  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/232/13 w 
sprawie przyznania pierwszeństwa do nabycia nieruchomości stanowiących w 
całości przedmiot najmu lub dzierżawy z gruntem. Zmiany te dotyczą lokali 
użytkowych (pomieszczenia, w których nie jest prowadzona działalność 
gospodarcza). 

Opinia Komisji pozytywna.

Ad.3 

Przedmiotowa uchwała dotyczy ul. Miłej w Barczewie. Nadając nazwę dla tej ulicy
błędnie określono numery działek, obecnie następuje sprostowanie numeracji 
działek.

Opinia komisji pozytywna.

Ad.4

Nieodpłatne przejęcie  nieruchomości od Agencji Nieruchomości Rolnej 
nieruchomości nie zabudowanych (droga) w Tumianach. 



Opinia komisji pozytywna.

Ad.5

 Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na używanie herbu przez sołectwo 
Radosty na tablicy informacyjnej sołectwa.

Opinia Komisji pozytywna.

Ad.6

W wyborach Prezydenta RP zarządzonych na dzień 10 maja 2015r. tworzymy 3 
odrębne obwody głosowania tj. w zakładzie karnym , domu pomocy społecznej, 
zakładzie opieki zdrowotnej.

Opinia komisji pozytywna.

Ad.7

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Barczewo. Zmiany dotyczą 
załącznika Nr 5 do Statutu – „Regulaminu  Pracy Rady Miejskiej w Barczewie” 
Komisja przyjęła projekt uchwały z uwzględnieniem poprawek wniesionych na 
wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej.

Ad.8

Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr V/34/07 Rady Miejskiej w 
Barczewie z dnia 15 stycznia 2007r. w sprawie zasad przyznawania i wysokości 
diet przysługujących radnym Rady Miejskiej w Barczewie oraz w sprawie 
ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych.

Projekt uchwały obejmuje następujące zmiany: 

1) obniżenie miesięcznej diety w wysokości 5% następuje w przypadku
każdorazowej nieusprawiedliwionej nieobecności radnego na sesji 
Rady lub posiedzeniu komisji, której radny jest członkiem;

2) usprawiedliwienie nieobecności następuje na wniosek kierowany do 
Przewodniczącego Rady w terminie 7 dni od sesji lub posiedzenia 
komisji w sytuacji gdy:

- radny wykonuje inne obowiązki związane z pełnieniem funkcji radnego, 
choroby, załatwianiem ważnych spraw osobistych, w wyniku wezwania do 
stawienia się przed sądami, organami prokuratury, policji lub innymi 
urzędami lub organami państwowymi.

    3) czynności związanych z usprawiedliwianiem nieobecności, delegowaniem w 
podróż służbową w stosunku do Przewodniczącego Rady dokonuje 
Wiceprzewodniczący Rady. 



Opinia Komisji pozytywna.

Ad.9

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Olsztyńskiemu dotyczy 
partycypacji Gminy Barczewo w kosztach budowy chodników w Wipsowie i 
Bartołtach Wielkich.

Opinia Komisji pozytywna.

Ad.10

Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego  
Zmniejszone zostały stawki opłat za zajęcia pasa drogowego przy inwestycjach 
„ostatnie j mili”.

Od strony merytorycznej Komisji jest za przyjęciem uchwały.

Ad.11

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Barczewo pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 
400KV Olsztyn-Mątki-Ostrołęka w części obrębów geodezyjnych 
Nikielkowo,Wójtowo, Skajboty, Jedzbark o Klucznik wraz z przegłosowaniem 
uwag.

Od strony merytorycznej Komisja jest za przyjęciem uchwały.

Ad.12

Projekt uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Barczewo pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 
400KV Olsztyn-Mątki-Ostrołęka w części obrębów geodezyjnych Nikielkowo, 
Wójtowo, Skajboty – wraz z przegłosowaniem uwag.

Od strony merytorycznej Komisja jest za przyjęciem uchwały.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

Ryszarda Buga Andrzej Moszczyński


